
Vážený pane zastupiteli, 
na zasedání ZMČ dne 19.12.2019 jste vznesl níže uvedené interpelace. K jednotlivým interpelacím 
Vám zasíláme odpovědi. 
 
 
Ing. Vilém Čáp požádal ÚMČ o poskytnutí následujících přehledů: 
1) docházku radních na všechna jednání rady uskutečněná v roce 2019; 
Odpověď: Zasíláme v příloze. 
 
2) zápisy ze všech jednání rady uskutečněných v roce 2019; 
Odpověď: Jde o informaci, která jde nad rámec informační povinnosti, jak ji má na mysli ustanovení § 
51 odst. 2 zák. č. 131/2000 Sb., v platném znění. Městská část tudíž informaci neposkytne. Sdělte 
nám, prosím, o jakou informaci žádáte, z interpelace toto nevyplývá.  
 
3) seznam všech tisků, které na jednání RMČ a ZMČ předkládali jednotliví radní v roce 2019; 
Odpověď: Toto vyplývá z usnesení RMČ a ve vztahu k  ZMČ jak z usnesení, tak ze zápisu. Usnesení 
RMČ i ZMČ včetně zápisu je zveřejněno na našich webových stránkách. 
  
4) kompletní znění tisku, na jehož základě byl z funkce vedoucího odboru místního hospodářství 
odvolán pan Jaroslav Píša; 
Odpověď:  Jde o informaci, která jde nad rámec informační povinnosti, jak ji má na mysli ustanovení § 
51 odst. 2 zák. č. 131/2000 Sb., v platném znění. Městská část tudíž informaci neposkytne. 
 
5) kompletní znění tisku, na jehož základě byl do funkce vedoucího odboru kanceláře úřadu v roce 
2019 jmenován Mgr. Jiří Arnošt - a to včetně písemné zprávy výběrové komise dle ustanovení 
příslušného zákona. 
Odpověď: Jde o informaci, která jde nad rámec informační povinnosti, jak ji má na mysli ustanovení § 
51 odst. 2 zák. č. 131/2000 Sb., v platném znění. Městská část tudíž informaci neposkytne. 
 
6) zeptal se, jakou odměnu obdrželi členové redakční rady HPZ.  
Odpověď: Na dotaz odpověděla na zasedání ZMČ paní Jana Hájková.  
 
7) zeptal se, proč byl na programu ZMČ dne 9.12.2019 bod o odměnách, když byly schváleny již v září 
2019. Dále zpochybnil přiložený jmenný seznam a požádal o kontrolu tohoto seznamu.  Zeptal se, 
jestli odměnu dostanou i lidé, kteří byli v komisích, ale z nějakého důvodu rezignovali, nebo byli 
odvoláni a jestli budou mít nárok na odměnu i ti, kteří byli jmenováni do komisí v průběhu roku.  
Odpověď: Na dotaz odpověděla tajemnice úřadu Ing. Brzkovská.  
 
V příloze zasíláme přehledy účastí radních na jednáních RMČ a přehledy účastí členů v (sub)orgánech 
naší městské části. Komise pro projekt Zdravá MČ a MA21, resp. přehled účasti nemá naše městská 
část k dispozici. Členové byli obvoláváni. Písemnosti jsou k vyzvednutí v písemné podobě na recepci 
našeho úřadu Jívanská 647, a to dne 24.1.2020 od 12:00 hod. 
 
 
 
V Praze dne 24.1.2020 
 
 
V úctě 
Mgr. Jiří Arnošt 
 


